
ÒVisc el derbi de la mateixa manera ara que quan tenia sis

anysÓ

ÒTenim les idees molt clares. Ens hem de centrar en nosaltres mateixos  i

segur que, si donem el 110%, tindrem possibilitats de fer alguna cosa de

prof it all�Ó

ÒVam fer un pas enrere per fer-ne dos endavant, i sÕest� veient. En vam

sor tir refor�atsÓ

îscar Melendo, jugador de lÕEspanyol RCDE

ESPANYOL.

Al planter de lÕEspanyol des que tenia sis anys, quan va entrar a

lÕescola, îscar Melendo (Sant Adri� de Bes�s, 1997) va fer el cam�

per totes les categories del club blanc-i-blau f ins que fa un lustre va

debutar en el primer equip. De derbis, doncs, nÕha jugat uns quants;

no obstant aix�, li continuen generant les ganes de sempre. A les

por tes del de dissabte al Camp Nou, at�n LÕEspor tiu.

Com van aquestes aturades sense par tits?Es fan llargues. Als

jugadors el que ens agrada �s competir i disfrutar del futbol. Una

setmana i escaig es fa una miqueta llarga.Els entrenaments s�n

diferents?Hi ha una primera setmana en qu� sÕincideix una mica

m�s en el tema f�sic, perqu� durant la temporada, com que hi ha

molts par tits, no sÕhi incideix tant. Per� ara, aquesta setmana, ja

estem preparant el seg�ent par tit i esperant amb moltes ganes que

arribi.Personalment, en quin punt est�?Vaig comen�ar sense jugar

tant com mÕhauria agradat, per� tinc la meva f ilosof ia de treball. Van

passar quatre o cinc par tits f ins que vaig debutar aquesta

temporada, per� despr�s ja mÕhe sentit molt c�mode. LÕequip ha

comen�at a guanyar i estem en una molt bona din�mica. Tinc ganes que continu� i de disfrutar.Suma gaireb� els

mateixos par tits de titular que de suplent. Com viu aquesta situaci�?Tot jugador passa per aquestes

circumst�ncies. El mister decideix i alguns s�n titulars i dÕaltres, suplents, per� aquest equip t� una cosa molt

bona, que jo destaco sempre, que �s la uni� que hi ha. Tots ens donem supor t, qui juga i qui no juga, i aix� �s el

fruit tamb� de la temporada anterior. Mentre lÕequip vagi b� tots estem contents.S� que �s veritat, per�, que en el

seu pas a lÕEspanyol sempre li ha faltat aquesta continu�tat. Tothom t� clar que �s un jugador de molt de talent,

per� al f inal mai aconsegueix ser titular indiscutible. Per qu� passa aix�?Tots els jugadors passem per ratxes en

qu� juguem i en qu� no. S� que �s veritat que jo vull tenir en el futur aquesta regularitat, treballo per aconseguir-la

i per apor tar m�s en lÕapar tat golejador i fer m�s assist�ncies. Tinc clar quins s�n els aspectes que haig de

millorar i tant de bo pugui tenir aquesta regularitat i sentir-me titular, que �s el que qualsevol jugador vol i

necessita.I qu� �s el que ha de millorar?Ho tinc clar. MÕhaig dÕatrevir m�s. No soc un jugador dÕestad�stiques, que

marqui molts gols, i �s el punt a millorar. Entrenant-me, en el dia a dia ho intento i segur que arribar�.Atrevir-se

m�s.S�. Ser m�s valent. En la posici� en qu� jugo aix� �s el que haig de fer, i tant de bo pugui apor tar m�s gols i

m�s assist�ncies a lÕequip.Acaba contracte al f inal dÕaquest curs. No s� si pot dir alguna cosa de la renovaci�.No

he dit res, ni dir� res. �s un tema dels meus agents. Estic centrat a jugar, a disfrutar dÕaquest magn�f ic espor t i

meÕn mantinc al marge.Ja ha passat el temps, entenc que est� superat, ja que, a m�s, tornen a ser a primera.



Com a periquito que �s, va ser molt dur descendir?A cap jugador li agrada descendir. Per� crec que al f inal vam

fer un pas enrere per fer-ne dos endavant i aix� sÕest� veient. Tenim una uni� incre�ble entre equip i af ici� i aix�

els jugadors ho notem molt.Qu� t� de diferent la segona A de la primera?Crec que no hi ha tanta difer�ncia com

es diu. Hi ha molt bons jugadors i molts bons equips a segona divisi�. S� que �s veritat que, a primera, el m�s

m�nim detall teÕl penalitzen i potser a segona �s m�s complicat que teÕl penalitzin.Qu� va aprendre a segona

A?Em vaig endur moltes coses. Sempre intento millorar jo mateix, ho vaig fer i aix� va ser positiu.En lÕaspecte

colálectiu, lÕequip en va sor tir refor�at?S�. Vas a camps que s�n complicats, tot i que per la Covid-19 no hi hagu�s

p�blic, tampoc en vam tenir a casa, i ens vam unir tota la plantilla amb el cos t�cnic i vam sor tir molt refor�ats.

SÕest� veient un Espanyol molt valent, amb les idees molt clares i el fet que hi hagi molts jugadors que repetim de

lÕany passat tamb� sÕest� notant.A casa estan rendint molt b�, a fora no tant.A casa estem sent un for t� al nostre

estadi gr�cies a lÕaf ici� i el nostre punt d�bil ara mateix �s a fora, on no estem aconseguint les vict�ries que

volem, per� s� que arribaran. La temporada passada vam guanyar molts par tits a fora. Sabem el que hem de

millorar i hem de traslladar aquest bon joc que tenim davant de la nostra af ici� a fora de casa.I el seg�ent par tit

�s precisament a fora, al Camp Nou, un derbi.Ser� un par tit especial per a mi, soc del planter i tinc ganes que

arribi. S� qu� �s un derbi, s� el que representa per a lÕaf ici�, i nosaltres sentim lÕescalf juguem a fora o a casa.

Tot el que fem ser� per ells.�s a lÕEspanyol des de lÕescola, ha jugat una pila de derbis en categories inferiors, per

qu� s�n tan especials?Hi ha aquesta rivalitat, la passi� que sent el noi, el jugador del planter que �s a cada

equip i es viu diferent. No li mentir�, s�n tres punts per� �s un par tit especial. �s veritat que la cosa canvia en el

futbol professional pel tema dÕestadis i dÕaf ici�; per�, almenys jo, visc el derbi de la mateixa manera ara que

quan vaig entrar a lÕEspanyol fa 19 anys.Com afronten el par tit?Tenim les idees molt clares. Ens hem de centrar

en nosaltres mateixos i segur que, si donem el 110%, tindrem possibilitats de fer alguna cosa de prof it all�. Tinc

moltes ganes que comenci el par tit i tant de bo puguem donar una alegria a lÕaf ici�.Deu haver estat m�s dif�cil

preparar el par tit, ja que el Bar�a amb Xavi estrena entrenador. Com ho han fet?�s complicat perqu� no sabem

exactament com jugar� el Bar�a de Xavi. Ens centrem sobretot en nosaltres mateixos i, si fem les coses com

sabem i com les estem fent, que estem en una bona din�mica, tindrem possibilitats.Quin par tit sÕimagina?Tant de

bo pugui marcar (riu). Abans dÕun par tit sempre tinc la vict�ria en ment i tant de bo puguem sor tir dÕall� guanyant.

Per nosaltres i sobretot per continuar forjant aquesta uni� entre af ici� i club i af ici� i jugadors, que �s molt

maca.
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